
PROTOKÓŁ 
z obrad L Sesji Rady Gminy Łabowa 

w dniu 26 czerwca 2018r. 

W sesji udział wzięli: 
Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Sołtysi wsi Gminy Łabowa, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
Pracownicy Urzędu Gminy, 
Radny Powiatu Nowosądeckiego - Ryszard Poradowski, 
Zaproszeni goście, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady L Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 13.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa pan Krzysztof Skraba, powitał wszystkich przybyłych i 
poinformował, że jest to specjalna sesja, podczas której Radni Gminy będą podejmowali uchwałę w 
sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 12 Radnych, co stanowi quorum 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad poprzez uzupełnienie go o dodatkowy 
punkt w postaci projektu nowej uchwały i wobec tego poddał pod głosowanie wniosek o zmianę 

porządku obrad za czym jednomyślnie opowiedzieli się wszyscy Radni. Następnie odczytał ustalony 
porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Procedura absolutoryjna : 

a) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania Wójta z 
wykonania budżetu za rok 2017, 

b) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii na temat wykonania budżetu oraz wniosku 
w sprawie absolutorium, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 
Rewizyjnej, 

d) dyskusja nad sprawozdaniem, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Łabowa za rok 2017, 

f) informacja Przewodniczącego odnośnie sposobu głosowania, 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa za 20 17 rok, 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XLVI/285/2017 
Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 
- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok, 
- przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 
terenie Gminy Łabowa do organu regulacyjnego, 
- wieloletniej dzierżawy nieruchomości położonej w miej scowości Łabowa, 
- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łabowa, 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i dyskusja. 
9. Zakończenie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał nowy porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 12 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z XLIX Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy Radni 
zgłaszają uwagi do tego protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie zgłoszono wobec 
czego poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 12 głosami za. 

Następnie udzielił głosu gościom przybyłym na sesję : 

Państwo Danuta i Wojciech Binko z Nowego Sącza przedstawili pomysł budowy „Gminnego 
Obserwatorium Astronomicznego - Okno na Wszechświat" na terenie przy Szkole Podstawowej w 
Nowej Wsi, gdyż hobbystycznie zajmują się tematem astronomii i chcieliby tym pomysłem 
zainteresować uczniów szkół z terenu Gminy Łabowa, dla których też prowadzą kółka edukacyjne z 
racji wykonywanego zawodu nauczyciela w Szkołach w Czaczowie, Nowej Wsi i w Łabowej. 
Obserwatorium składałoby się z salki dydaktycznej , kopuły obserwacyjnej i mini planetarium. Wójt 
zaproponował spotkanie1 jeśli państwo Binko będą posiadali projekt budowli oraz przybliżony 
kosztorys wykonania obserwatorium. Na chwilę obecną byłoby możliwe udostępnienie miejsca, 
jednak pokrycie kosztów wykonania i utrzymania j est niemożliwe z uwagi na ograniczone 
możliwości finansowe Gminy, szczególnie że realizowane są najważniejsze i niezbędne inwestycje 
wcześniej zaplanowane w budżecie, m.in. budowa kanalizacji. Radny Mróz Marcin stwierdził, iż jest 
to ciekawy pomysł, a obserwatorium byłoby pierwszym w powiecie, więc można się spotkać i 
przedyskutować ten temat. 

Następnie wypowiedziała się pani Renata Stelmach mieszkająca w Nowym Sączu, a pochodząca z 
terenu Gminy Łabowa, która zakupiła działkę w Kamiannej z zamiarem wybudowania pensjonatu. 
Inwestorka przybyła na sesję wraz z przedstawicielami Kancelarii Doradztwa Podatkowego Pater w 
Nowym Sączu, przedstawiła swoją osobę, osiągnięcia zawodowe i podjęte działania niezbędne do 
rozpoczęcia budowy pensjonatu. W związku z tym zwróciła się z prośbą do Rady Gminy Łabowa o 
wyrażenie zgody na sfinansowanie z budżetu Gminy Łabowa przyłącza sieci kanalizacji do 
planowanego budynku. Radny Władysław Wotus jako mieszkaniec wsi Kamianna podszedł 

sceptycznie do tematu zwracając uwagę na trudną sytuację właścicieli miejscowych pensjonatów z 
powodu braku gości. Głos zabrał również Radny Jan Szczecina dodając, że Gmina Łabowa otrzymała 
dofinansowanie ze środków unijnych na dwa zadania czyli "Budowę kanalizacji w Nowej Wsi" i 
"Budowę kanalizacji w Składzistym i Maciejowej", niestety z tej ostatniej inwestycji trzeba było 
zrezygnować z powodu braku środków na wkład własny. 

Ad. 4 Procedura absolutoryjna : 
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a) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania Wójta z 
wykonania budżetu za rok 2017, 

Skarbnik Gminy zapoznała z pozytywną opinią Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 9 kwietnia 2018r. na temat sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Łabowa za 2017 rok (kserokopia opinii w załączeniu do protokołu). 

b) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii na temat wykonania budżetu oraz wniosku 
w sprawie absolutorium, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Gawęcki przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 
wykonania budżetu Gminy Łabowa za 2017 rok i zawnioskował o udzielenie absolutoriom Wójtowi 
Gminy Łabowa. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 
Rewizyjnej, 

Skarbnik Gminy zapoznała z pozytywną opinią Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 4 czerwca 2018r. na temat wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Łabowa z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 

d) dyskusja nad sprawozdaniem, 

W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Łabowa za rok 2017, 

Przewodniczący Rady poddał powyższą uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego została 
przyjęta 12 głosami za i otrzymała Nr L/328/2018. 

f) informacja Przewodniczącego odnośnie sposobu głosowania, 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała w sprawie absolutorium musi zostać podjęta 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Gminy. 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łabowa za 2017 rok, 

Przewodniczący Rady poddał powyższą uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego została 
przyjęta 12 glosami za i otrzymała Nr L/329/2018. 

Ad. 5 Podjecie uchwal w sprawie : 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XLVl/285/2017 
Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany wieloletniej prognozy finansowej pozostające w 
objaśnieniu do niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za przr.ięła uchwałę Nr L/33012018. 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2018 rok pozostające 
w załącznikach do niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów zaprzvjęła uchwałę Nr L/33112018. 

3 



- przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 
na terenie Gminy Łabowa do organu regulacyjnego, 

Kierownik Zespołu OSD Grażyna Sekuła wyjaśniła, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Łabowa 
został utworzony zgodnie z wytycznymi ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Następnie opracowany projekt 
obowiązujący na terenie Gminy Łabowa zostanie przekazany do organu regulacyjnego, tj . Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie celem zaopiniowania. 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu: 12 głosów za przyjęła uchwałę Nr L/33212018. 

- wieloletniej dzierżawy nieruchomości położonej w miejscowości Łabowa, 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w Łabowej 159, tj . budynku Ośrodka Zdrowia na okres 12 lat, na cele 
prowadzenia usług podstawowej opieki zdrowotnej z możliwością rozbudowy na podstawie 
zezwolenia i z możliwością jej zbycia na co wyraziło zwołane w dniu 1 O czerwca 2018r. zebranie 
wiejskie w Łabowej. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 12 głosów za przyjęła uchwałę Nr L/33312018. 

- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łabowa, 

Sekretarz wyjaśnił, że projekt uchwały został utworzony na podstawie Rozporządzenia Rady 
Ministrów z dnia 15 maj a 2018r. w sprawie obniżenia wynagrodzenia o 20% wójtom, burmistrzom, 
prezydentom miast oraz ich zastępcom. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 12 głosów za odrzuciła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Łabowa, 

Ad. 6 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Wójt poinformował, że: 
trwają prace związane z budową kanalizacji w Nowej Wsi, 
w dalszym ciągu podejmowane są starania o rozpoczęcie budowy chodników i oświetlenia w 
Łabowej i Nowej Wsi, 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Aleksander Sołtys w imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o podjęcie działań związanych 
z usytuowaniem przejścia dla pieszych na drodze w Maciejowej. 

Radny Józef Ormanty podziękował za wykonanie bramek na boisku w Czaczowie poprosił o 
osuszenie działki, na którym się ono znajduje. 

Radna Teresa Kłębczyk podziękowała za wykonanie boiska w Barnowcu, również za poprawę jakości 
drogi i zwróciła się z prośbą o udrożnienie fosy. 

Ad. 8 Wolne wnioski i dyskusja. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Ryszard Poradowski pogratulował Wójtowi udzielonego 
absolutorium, podziękował za przekazanie środków finansowych na potrzeby szkół i wykonanie 
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studni głębinowej dla Szkoły Podstawowej w Łabowej. 

Sołtys wsi Łabowa Jan Smyda poprosił o interwencję w GDDKiA w sprawie wykoszenia trawy 
między chodnikami w pasie drogowym i zakup dwóch koszy na śmieci . 

Sołtys wsi Krzyżówka Józef Gromala zapytał o wiatę przystankową i naprawę popękanej drogi 
betonowej . Wójt zapewnił, że usytuowanie wiaty jest w trakcie realizacji i przy okazji poinfo1mował, 

że w dalszym ciągu firma ubezpieczeniowa nie wypłaciła odszkodowania za zniszczoną wiatę 

przystankową w Łabowej. 

Sołtys wsi Łabowiec poprosił o wysypanie większej ilości żwiru na drogę . Wójt poinformował, że to 
są bardzo duże koszty, droga jest niedostępna i służy tylko do zwożenia siana, więc przejazd 
ciągnikami jest możliwy. 

Ad. 9 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział i zakończył o godzinie 14.40 obrady L Sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: Elżbieta Radziak - Dyl 
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